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EGYSZERŰSÍTETT JEGZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Településfejlesztési, 
Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 2012. szeptember 4. napján a Városházán 
megtartott üléséről 
 

Jelen vannak: 

Kecskés László bizottsági elnök 
Dr. Palovics Lajos bizottság tagja  
Nagy Tibor bizottság tagja 
Szeitz József  bizottság tagja 
Farkas-Gáspár Mónika bizottság tagja 
 
Tarjáni István polgármester 
Szakadáti László alpolgármester 
dr. Kovács András jegyző (a 6. napirendi pontnál) 
Dr. Révész Zoltán aljegyző 
Dobosy Gáborné beruházási és vagyongazdálkodási osztályvezető 
Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető (a 6. napirendi pontnál) 
Molnár János városgondnokság vezetője 
Honvédné Üveges Ildikó beruházási és vagyongazdálkodási ügyintéző 
Dr. Nagy Veronika jogi-szervezési referens, jegyzőkönyvvezető 
Pénzes László Biatorbágyi Körzeti Megbízotti Szolgálat (az 1. napirendi 

pontnál) 
Mayer József Iharos Vadásztársaság elnöke (a 4. napirendi pontnál) 
Tuncsik József  gyepmester (a 2. napirendi pontnál) 
Kunyik Gyula kérelmező (az 5. napirendi pontnál) 
Barta Kata  állatvédő (a 2. napirendi pontnál) 
Bondar James Attila kérelmező (a 3. napirendi pontnál) 
 

Kecskés László a bizottság elnöke köszöntötte a jelenlevőket. Megállapította, hogy a 
bizottság 5 jelenlévő taggal határozatképes és az ülést megnyitotta. 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
napirend tárgyalását fogadta el: 
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Napirend 

1) A közterületek használatával kapcsolatos helyi szabályok felülvizsgálatáról 

2) Ebtartással összefüggő kérdésekről 

3) Bondar James Attila ingatlanhasználati kérelem 

4) Tájékoztatás vadászati tevékenységről 

5) Kérelem Losonczi utcai támfal rendezésére 

6) Tájékoztató Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2012. évi költségvetésének I. féléves 
végrehajtásáról 

7) Az önkormányzat vagyonnal kapcsolatos szabályok felülvizsgálatáról 

8) A Biatorbágy, Iharos, 3436/1 hrsz.-ú és 3406 hrsz.-ú utak elnevezéséről 

9) A közigazgatási bírsággal sújtható tiltott, közösségellenes magatartásokról és a 
közigazgatási bírság kiszabásáról 

10) Óvodaépítés lehetséges helyszínéről 

11) Egyéb 

 

1) A közterületek használatával kapcsolatos helyi szabályok felülvizsgálatáról 

Pénzes László korábbi javaslata a 12 tonnánál nehezebb gépjárművek úthasználatára 
vonatkozott. Nagy Tibor e javaslatban azt tartotta hibának, hogy szerinte az ettől nehezebb 
buszok panziókba, hotelba jutását, a gyakran szintén nehezebb mezőgazdasági járművek 
külterületeket megközelítő belterületi útját nem gátolni, hanem segíteni kell.  

A bizottság 2 igen, 1 ellenszavazat, 2 tartózkodás szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) nem támogatta azt a javaslatot, mely szerint a Szabadság út jobb és bal 
oldala, valamint a torbágyi településrész egésze kerüljön 5 tonnás súlykorlátozás alá azzal, 
hogy az 5 tonnás súlykorlátozó tábla alá kiegészítő tábla kihelyezésével adjunk lehetőséget 
az engedéllyel történő behajtásra az autóbusz, valamint mezőgazdasági járművek számára 
is. 

 

2) Ebtartással összefüggő kérdésekről 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadásra javasolta a tájékoztatót, amely az újonnan hozott országos szabályozás után 
nem javasolta a helyi jogalkotást. Ugyanakkor Révész Zoltán felkérte az állatvédőket 
képviselőket, hogy az új jogszabályban a polgármesteri hivatalokra rótt ebösszeírásban 
legyenek a Hivatal segítségére.  

 

3) Bondar James Attila ingatlanhasználati kérelem 

A bizottság ülésén került kiosztásra Ivanics László 2012. 08. 31. napján érkeztetett kérelme, 
melyben parcellái egyesítése érdekében arra kérte a képviselő-testületet, hogy járuljon hozzá 
a Biatorbágy, külterület 190/22 hrsz. szám alatti önkormányzati tulajdonú szántóföldnek a 
mellette elterülő Biatorbágy, külterület 190/21 hrsz-ú kérelmező tulajdonát képező 
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földterületre történő elcseréléséhez, tekintettel arra, hogy kérelmező tulajdonát képezi a 
Biatorbágy külterület, 190/21 hrsz. szám, valamint a Biatorbágy külterület, 190/23 hrsz-tól 
a 190/30 hrsz számig terjedő földterület.  

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolta, 
hogy Ivanics László cserekérelméhez abban az esetben járuljon hozzá a képviselő-testület, ha 
az önkormányzatnak az ügylettel kapcsolatban nem fog költsége felmerülni. Bondár James 
Attila kérésének tárgyalására ezt követően kerülhet sor. 

 

4) Tájékoztatás vadászati tevékenységről 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadásra javasolta a tájékoztatót, és felkérte az Iharos Vadásztársaság elnökét az alábbi 
kezdeményezések megindítására: 

- a következő közgyűlésén vesse fel a tulajdonosoknak a tájékoztató táblák kihelyezésének 
szükségességét, 

-továbbá felkérte a hivatal kommunikációs munkatársát, hogy a lakosság számára az Iharos 
vadásztársaság által készített tájékoztató anyagot tegye közzé Biatorbágy város honlapján 
valamint a városi újságban. 

 

5) Kérelem Losonczi utcai támfal rendezésére 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolta 
a határozati javaslat elfogadását. 

Felkérte továbbá a hivatalt, hogy keressen ideiglenes megoldást a támfal megépítéséig a 
közlekedés biztonságosabbá tétele érdekében.  

 

6) Tájékoztató Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2012. évi költségvetésének I. féléves 
végrehajtásáról 

Szeitz József 16:58-kor elhagyta az üléstermet. 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadásra javasolta a tájékoztatót. 

 

7) Az önkormányzat vagyonnal kapcsolatos szabályok felülvizsgálatáról 

A bizottság 3 igen, 1 tartózkodás szavazattal (4 tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolta a rendelet-tervezetet. 

 

8) A Biatorbágy, Iharos, 3436/1 hrsz.-ú és 3406 hrsz.-ú utak elnevezéséről 

Szeitz József 17:02-kor visszatért az ülésterembe. 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolta 
a határozati javaslat elfogadását. 
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9) A közigazgatási bírsággal sújtható tiltott, közösségellenes magatartásokról és a 
közigazgatási bírság kiszabásáról 

Dr. Palovics Lajos javaslatát, mely szerint a közigazgatási bírság maximális összege 30.000.- 
Ft, a helyszíni bírság maximális összege 10.000.- Ft legyen, a bizottság 1 igen, 1 nem, 3 
tartózkodás szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem javasolta 
elfogadásra. 

A bizottság 3 igen, 2 tartózkodás szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadásra javasolta a rendelet-tervezetet. 

 

10) Óvodaépítés lehetséges helyszínéről 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolta 
a határozati javaslat elfogadását azzal a dr. Palovics Lajos által javasolt kiegészítéssel, hogy 
az előkészítő dokumentáció tartalmazza az egyes gyermekkorosztályok számait, valamint 
hogy az előkészítés során az oktatási intézmények eszköz és felszerelés jegyzékéről szóló 
rendelet figyelembe vételével vegye vizsgálat alá a hivatal a szóba jöhető helyszíneket. 

 

11) Egyéb 

Nagy Tibor elmondta, hogy két hónappal ezelőtt többen jelezték neki, hogy a Diófa utca 
végén egy „elsőbbségadás kötelező” tábla hiányzik. Kérdése az, hogy pótlásra került-e már 
ez a tábla? 

Molnár János válaszul elmondta, hogy Pénzes Lászlót írásban kérte fel, hogy járja be a 
várost és írja össze, hogy milyen táblák hiányoznak. Erre kb. 10 napja ígéretet kapott. A 
táblák rendelkezésre állnak, amint írásban választ kap, hogy mely táblák hova szükségesek, 
akkor felteszik azokat. 

Nagy Tibor jelezte továbbá, hogy július utolsó vasárnapján felhőszakadás volt és a 
Szabadság úthoz közvetlenül kapcsolódó csapadékvíz-elvezető árokból lezúduló víz miatt a 
Lomb utca gyakorlatilag tengerré változott és több ház garázsában állt a víz. Minden 
alkalommal, amikor a Szabadság úti árok megtelik, akkor a víz több házat veszélyeztet. 
Mindezek miatt át kell gondolni, hogy a Szabadság útról lezúduló hatalmas mennyiségű 
vizet hová lehet elvezetni. 

 

A bizottság elnöke megköszönte a megjelentek munkáját és az ülést 19 óra 10 perckor 
bezárta. 

kmf. 

 Kecskés László 
 bizottsági elnök 


